
 

Verslag van de algemene ledenvergadering van de Vereniging Historisch Purmerend, 
gehouden op 24 april 2024 bij Spijkerman Eten & Drinken, Neckerdijk 1 te Purmerend 
 
Aanwezig: 
 
Bestuur:   Gerard Schotsman (voorzitter), Thom Schreuder   

  (secretaris), Peter Knook (penningmeester) en Conny Blokker, 
  Marian de Boer, Han Gankema en Hans Peters (leden) 

 
Verenigingsleden:  63 personen 
 
 
 
 
1. Opening 
 
Voorzitter Gerard Schotsman verwelkomt de aanwezigen en verzoekt degenen die de 
presentielijst nog niet getekend hebben, dit alsnog te doen. 
 
2. Ingekomen stukken en mededelingen 
 
Er zijn geen ingekomen stukken. 
 
De voorzitter deelt mede dat er ontwikkelingen gaande zijn m.b.t. Bellevue en dat het erop 
lijkt dat bij de uitwerking van de plannen rekening wordt gehouden met de VHP-inbreng. 
 
3. Goedkeuring notulen Algemene Ledenvergadering d.d.  29-04-2023 
 
De notulen worden ongewijzigd vastgesteld. 
 
4. Goedkeuring notulen Algemene Ledenvergadering d.d. 11-05-2023 
 
De notulen worden ongewijzigd vastgesteld. 
 
5. Bestuursverkiezing 
 
Aftredend volgens het rooster van aftreden zijn Han Gankema en Gerard Schotman. 
 
Han Gankema stelt zich herkiesbaar. Er zijn geen tegenkandidaten gemeld. 
Han Gankema wordt bij handopsteken en onder applaus van de aanwezigen met algemene 
stemmen herbenoemd. Han Gankema aanvaardt de herbenoeming. 
 
Gerard Schotsman stelt zich niet herkiesbaar. Voorgesteld wordt om Tineke Abercrombie als 
voorzitter ad interim te benoemen. 
Tineke Abercrombie wordt bij handopsteken en onder applaus van de aanwezigen met 
algemene stemmen tot voorzitter ad interim benoemd. Tineke Abercrombie aanvaardt deze 
benoeming. 
 
Peter Knook houdt de volgende afscheidsspeech voor de de scheidend voorzitter: 
“Beste Gerard, 

Vier jaar geleden meldde jij je aan om Tineke te willen opvolgen als voorzitter van onze 

vereniging. Midden in coronatijd, dus de aanstelling verliep digitaal en het vergaderen daarna 

was in de eerste periode ook via het beeldscherm. Je vond het verschrikkelijk, maar 

respecteerde uiteraard de gestelde regels. 

Wij hebben jou leren kennen als een voorzitter die altijd op zoek is naar overeenstemming en 

een broertje dood heeft aan conflicten. Handen uit de mouwen en te allen tijde beschikbaar, 

als je niet weer met vakantie was. (Grapje.) 
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De nieuwe wetgeving waarin eisen werden gesteld aan goed bestuur, de WBTR, heb je in 

goede banen geleid maar heeft jou veel zweetdruppels bezorgd. Niet jouw ding, voor 

niemand van ons trouwens binnen het bestuur. Elke keer maar weer met de notaris om de 

tafel om de gestelde eisen in onze nieuwe statuten ingevoerd te krijgen. Dat heb je goed 

gedaan. Het staat vandaag op de agenda om aan de leden voor te leggen en het akkoord te 

verkrijgen. 

In jouw tijd is een fraai boek verschenen “Waar woon je”. Een hele mooie inkijk in de 

ontwikkeling van onze stad. De presentatie in het Gemeentehuis was goed verzorgd. 

Afgelopen jaar hadden wij ook een zeer succesvolle filmavond in de Purmaryn waar Henk 

Meines en Jan Viskoper mooi verslag deden van de film die jij hebt gemonteerd. Ook een 

helse klus maar de avond werd zeer gewaardeerd door alle aanwezigen. 

Je bent een heel fijn mens Gerard en je hebt voor iedereen een luisterend oor. Helaas laten 

jouw ogen je nu in de steek en ben je genoodzaakt om het voorzittersstokje terug te geven. 

Gerard, dank je wel voor jouw inzet, én de inzet van jouw vrouw, om al die jaren onze 

vereniging in goede banen te leiden. Dat heb je goed gedaan en het is fijn dat je hebt 

aangeboden, binnen de mogelijkheden die jouw zijn gegeven, je bijdrage te blijven leveren in 

verschillende werkgroepen. 

Namens het bestuur en de leden van onze vereniging, Dank je wel!!!” 

 

Gerard Schotsman dankt Peter Knook voor zijn mooie woorden. Hij stelt dat de situatie 

m.b.t. zijn afscheid voor hem wat dubbel is. VHP is een fantastische vereniging en het is een 

eer daar voorzitter van te zijn, maar het is niet anders. 

Hij dankt alle bestuursleden en ook de vele vrijwilligers voor hun inzet, want zonder hen is er 

immers geen verenging. 

Hij dankt de leden voor hun lidmaatschap en hoopt dat zij weer nieuwe leden kunnen 

aanbrengen. En dat laatste is zeker nodig om VHP in staat te stellen dezelfde activiteiten te 

kunnen blijven aanbieden. Nogmaals veel dank en hij wenst dat het iedereen goed gaat. 

 

Hierna draagt Gerard Schotsman de voorzittershamer over aan Tineke Abercrombie. 

 

De nieuwe voorzitter dankt de aanwezigen voor het vertrouwen dat opnieuw in haar gesteld 

is. Zij memoreert dat het helaas niet gelukt is een nieuwe voorzitterskandidaat aan te 

trekken. En dat terwijl het zo dankbaar werk is. Dus als er nog andere belangstellenden zijn 

worden zij van harte uitgenodigd zich aan te melden. Zelf treedt zij als ad interim voorzitter 

aan, dus bij gelegenheid kan zij opgevolgd worden. 

 
6. Jaarverslag over 2023 
 
Het jaarverslag wordt zonder opmerkingen en met dank aan de opsteller vastgesteld. 
 
7. Financieel verslag over 2023 
 
Penningmeester Peter Knook geeft een globale toelichting en bedankt Marian de Boer 
voor haar inzet en onmisbare steun bij de verzorging van de ledenadministratie en de 
contributie-inning. 
 
Het financieel verslag over 2023 wordt hierna met dank aan de samensteller vastgesteld. 
 
8. Verslag kascontrolecommissie en decharge aan het bestuur 
 
Jasper Bouman verklaart dat de kascontrolecommissie, bestaande uit Nils Velzeboer en 
Jasper Bouman, op 28 februari 2024 de financiële stukken 2023 van de Vereniging 
Historisch Purmerend heeft gecontroleerd. 
De kascontrolecommissie heeft geen opmerkingen en adviseert de leden van de vereniging 
om de financiële stukken over 2023 goed te keuren en het bestuur decharge te verlenen. 
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Hierna verleent de vergadering penningmeester en bestuur bij handopsteking en met 
applaus met algemene stemmen decharge voor het gevoerde beleid in 2023. 
 
9. Benoeming leden kascontrolecommissie 
 
Peter Knook licht toe dat Jasper Bouman aftreedt als lid van de kascontrolecommissie. 
Rob Teunissen heeft zich vorig jaar aangemeld als reservelid; hij neemt nu de plaats in van 
Jasper Bouman en vormt samen met Nils Velzeboer de kascontrolecommissie 2024.   
Hij informeert of er belangstellenden voor het reservelidmaatschap zijn. 
Gerard Schotsman is daartoe bereid. Hij wordt als zodanig met algemene stemmen 
benoemd. 
 
10.  Begroting 2024 
 
Peter Knook geeft in een nadere toelichting onder meer aan dat de verhoging van de 
contributie er in ieder geval toe kan bijdragen dat het jaar 2024 op een goede manier 
afgesloten kan worden. 
Vanuit de vergadering komen geen nadere vragen, waarna de begroting 2024 bij 
handopsteking met algemene stemmen wordt goedgekeurd. 
 
11.  Vaststelling vernieuwde statuten 
 
De voorzitter deelt mede dat er volgens de nog geldende statuten voor wijziging van de 
statuten goedkeuring van 2/3 meerderheid van de leden vereist is. Dat betekent dus zo’n 
1200 leden, hetgeen in de praktijk niet haalbaar is. Vandaar het voorstel om een tweede 
algemene ledenvergadering te beleggen om goedkeuring te verkrijgen voor wijziging van de 
statuten. Op dat moment is voor dat doel de goedkeuring van 2/3 deel van de dán 
aanwezige leden vereist. 
Die tweede algemene ledenvergadering wordt gehouden op 15 mei a.s. 
 
Vervolgens licht de voorzitter de belangrijkste wijzigingen toe. 
 
De statutenwijziging is een gevolg van de ingevoerde Wet Bestuur en Toezicht 
Rechtspersonen (hierna te noemen WBTR) en de daarbij  behorende verplichte inschrijving 
in het Ultimate Beneficial Owners-register (hierna te noemen UBO). De UBO-registratie komt 
voort uit Europese wetgeving en betreft o.a. de inschrijving van bestuursleden van 
verenigingen. De UBO-registratie is opgezet om fraude, belastingontduiking, financiering van 
terrorisme en witwassen van geld tegen te gaan. 
De statuten van de vereniging zijn volledig nagelopen en opnieuw vastgesteld. 
De belangrijkste wijzigingen ten opzichte van de huidige statuten komen voort uit de hiervoor 
genoemde wetgeving (WBTR en UBO-register). 
Tevens zijn de statuten aangepast aan de huidige wetgeving en jurisprudentie en is de 
leesbaarheid voor zover mogelijk verbeterd. 
 
De belangrijkste wijzigingen zijn: 
 
1. Oude statuten: Art.3. Leden: daarin is sprake van inschrijving van minderjarigen als 
 lid van de vereniging. Dit onderdeel is komen te vervallen. 
 
2. Nieuwe statuten: Art.16, lid 1: De algemene vergadering: besluitvorming: 
 Voor zover in deze statuten niet anders is bepaald wordt een besluit genomen met 
 volstrekte meerderheid van stemmen (de helft plus één) van de in de vergadering 
 aanwezige en vertegenwoordigde leden, ongeacht hun aantal. 
 N.B. Dit geldt voor alle voorstellen die bij de oproeping voor een algemene 
 vergadering op de agenda, met vermelding van het onderwerp, staan vermeld 
 (Art.14, lid 4.). 
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3. In aansluiting op het vermelde onder 2. geldt dat er in de nieuwe statuten géén 
 sprake meer van is dat voor een besluit tot goedkeuring van een statutenwijziging in 
 de algemene vergadering tenminste twee/derde deel van de leden vertegenwoordigd 
 dient te zijn. Het uitschrijven van een tweede algemene vergadering wordt daarmee 
 in de toekomst vermeden. 
 
4. Nieuwe statuten: Alle communicatie gebeurt schriftelijk en kan ook plaatsvinden door 
 een langs elektronische weg toegezonden leesbaar en goed reproduceerbaar bericht 
 aan het adres dat door het lid voor dit doel bekend is gemaakt. Hiermee wordt 
 bedoeld: communicatie via email. 
 
De volledige stukken van de oude statuten en het voorstel statutenwijziging kunnen in detail 
ingezien worden op de website van de vereniging. 
 
Vanuit de zaal informeert een van de aanwezigen of hij nu reeds kan stemmen omdat hij op 
15 mei a.s. verhinderd is de algemene ledenvergadering bij te wonen. 
De voorzitter antwoordt dat dit niet het geval is. 
 
12. Vaststelling beleidsplan 2024-2028 
 
Het beleidsplan wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
13. Rondvraag en sluiting 
 
Van de rondvraag wordt geen gebruik gemaakt, waarna de voorzitter eenieder voor zijn 
aanwezigheid bedankt en de vergadering sluit. 
 
 


